
 

廣亞學校財團法人育達科技大學   研究生獎助學金申請表 

Yu Da University of Science and Technology 

Application Form for Scholarship 

研究所碩士一般生                      系(所)       年      班 

Postgraduate Student                           Department     Year      Class 

學號 Student ID： 姓名 Name： 手機 Phone Number： 

助學金匯入帳號(請擇一提供存摺封面影本，俾利確認帳號無誤) 

The account number for scholarship transfer (please choose either one from below, provide a copy of the 

passbook cover, and please confirm that correct information is provided) 

___________________郵局□□□□□□□－□□□□□□□ 
                      Post Office (Code) 

________銀行 ______分行□□□□□□□□□□□□□□□ 
        Bank’s Name  Branch 

學生證正面影本(浮貼處) 

Copy of Student ID Front view (Attach) 

  學生證反面影本(浮貼處)   

Copy of Student ID Back view (Attach) 

申請說明 Application note: 
一、研究生自入學起得提出申請；自第二學期起，前一學期學業成績應全部及格且操行成績在 75

分以上。 
1. Postgraduates must apply for admission from the beginning of the study. Start from the second 
semester, the academic performance of the previous semester should be all passed and the score of 
conduct must be above 75 points. 

二、研究生前一學期如協助系所之教學及行政工作不力，經系(所)務會議決議或受記過以上處
分，或中途因故休、退學者，均不得申請。 
2. In the previous semester of the postgraduate study, the postgraduates had received punishment 
after department meeting due to the reason of ineffective on teaching and administrative given by 
department, or the suspension, or withdrawal of study in the middle of the course, may not apply 
this scholarship. 

三、申請者於開學後一個月內，向各系所辨公室提出服務排班申請，檢附證明文件向生輔組辦理。 
3. Within one month after the start of semester, the applicant shall submit an application for service 
scheduling to the offices of each department, and the supporting documents shall be submitted to 
the Student Life Guidance Office & Service Learning Education Division. 

四、獎助學金名額與金額：名額為當學年各系研究生之半數，助學金額每學期新台幣 5,000 元。 
4. Numbers of scholarships and Amounts: The number of scholarship is half of the total number 
postgraduates of the current academic year, and the amount of scholarship will be NT$5,000 per 
semester. 

五、申請人需檢附： 

5. Applicants need to attach: 

□在學證明或學生證正反面影本(加蓋註冊組在學證明章)  

  Schooling evidence or copy of student ID front and back view (with the registration certificate of 

the registration group) 

□前一學期之成績單正本(學業各科成績應全部及格且操行成績在 75 分以上) 

   The original transcript of the previous semester (all subject grades should pass and the conduct    

   scores above 75) 

□學生個人存摺封面影印本 

  Copy of student personal passbook of bank or post office 

系所系助理 Department Assistant 承辦人 Undertaker 
獎學金審查小組 

Scholarship review team 

 
資格初審 Initial qualification: 

□符合 Eligible 

□不符合 Not eligible 

審查結果 Review results : 
□核發助學金 5000 元 
  A grant of NT$5,000  
□不核可 Not approved 
□其他 Other 系主任/所長 Department head/director 組長 Team leader 

  



 

 

※獎助學金申請人資料蒐集告知條款及同意書暨切結書※ 
Scholarship Applicant Information Collection Notice  and Consent Form 

一、 本校因辦理獎學金申請作業需要，需蒐集、處理及利用申請人之個人資料，包含姓名、
身分證號、籍貫、生日、性別、學歷、戶籍地址、通訊地址、聯絡電話、電子郵件、家長姓
名、年齡、職務及其他足資證明或辨識個人身分文件等相關資料。 
1. The school needs to collect, process and use the applicant's personal data for the application of 

the scholarship, processing data include name, identity card number, birthplace, birthday, gender, 

education, household registration address, mailing address, contact number, email, parent’s detail 

like name, age, position and other sufficient evidence of personal identification’s documents. 

二、本校就申請人所填具之上述資料(含申請時填寫或繳交之資料)，僅供本校辦理獎學金相關業
務。 

    2. The above information (including the information filled in or summit by the applicant) filled in 

by the applicant is only for the scholarship-related uses at school. 

三、申請人就其提供之個人資料得依個人資料保護法向本校請求查詢、製給複製本、補充更正、
請求停止蒐集、處理、利用及刪除等權利。 

    3. The applicant has the right to request the inquiry, make copies, supplement corrections, stop 

collecting, processing, utilizing and deleting personal data provided by the applicant, in 

accordance with the Personal Data Protection Act. 

四、如申請人所提供之資料包含第三人之個人資料時，申請人應確認該第三人已知悉本同意書所
載之相關事項及權利，並擔保已取得第三人之同意授權本校依據本同意書之蒐集目的及使用
期限，使用第三人之個人資料。 

    4. If the information provided by the applicant contains the personal data of a third party, the 

applicant shall confirm that the third party is aware of the relevant matters and rights contained in 

the consent form and that the third party has obtained the consent to authorize the school. Use the 

personal data of a third party in accordance with the purpose of collection and the period of use of 

this consent form. 

五、本校蒐集之個人資料為本校辦理獎學金相關業務所必須，若提供之資料不足或有誤時，本校
將無法受理獎學金辦理作業。 

    5. The personal data collected by the school is required for the scholarship-related procedure of the 

school. If the information provided is insufficient or incorrect, the school will not be able to accept 

the process of applying scholarship. 

六、本人願意於審核通過後，在本學期期末考前完成協助系所服務時數至少 20 小時，並繳回服
務時數證明至學務處生輔組，若執行服務期間有敷衍塞責，明顯違背與辜負本助學金美意等
情事，願同意放棄申請助學金，絕無異議。 

    6. After the approval of this scholarship, I am willing to complete at least 20 hours of service 

required by the Department before the end of the semester, and summit the evidence of service 

hours to the Student Life Guidance Office & Service Learning Education Division.. If there is any 

perfunctory responsibility during the service and violate the purpose of scholarship, I am willing 

to give up the scholarship without any objection. 

 
本人已充分瞭解上述告知事項並均予同意。 
I have fully understood the above notice and agreed to it. 

此 致 
Sincerely 
廣亞學校財團法人育達科技大學學生事務處 
Student Affairs Office of Yuda University of Science and Technology 
                         立同意書人：                     (本人親筆正楷中文簽名) 
                         Consent to agree:             (sign with Chinese signature) 

 
中 華 民 國   年   月   日 
R e p u b l i c  o f  C h i n a      Y e a r      M o n t h       D a y 

 
   


